
 Wmo-adviesraad Stede Broec 

Stede Broec, 22 december 2024 

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Stede Broec 

Betreft:  Advies over het ’Wmo beleidsplan 2025 en verder’ 

 

Geachte leden van het college van burgemeester en wethouders, 

De Wmo-adviesraad werd gevraagd een advies uit te brengen over het 'Wmo-beleidsplan 2025 en 

verder'.  Hieronder volgt een aantal opmerkingen die gemaakt zijn in onze vergadering van 19 

december jl. 

Het beleidsplan heeft een nogal ‘abstracte’ inhoud (wat een beleidsplan eigen is), maar het is 

daardoor moeilijk te beoordelen zonder een uitvoeringsplan; een plan waarin de concrete planning, 

uitvoeringsmaatregelen,  controlepunten en ook financiën worden benoemd . Daarnaast zou het 

beleidsplan uit moeten gaan van de ’Visie sociaal domein' die momenteel in de SED wordt 

geformuleerd. De adviesraad  begrijpt echter de urgentie van het Wmo-beleidsplan en begrijpt dat nu 

een andere volgorde wordt aangehouden. 

De adviesraad vindt het jammer dat niet nadrukkelijker op de ervaringen uit het verleden wordt 

ingegaan.                                                                                                                                                                        

Ook de minder succesvolle initiatieven  zouden ter lering genoemd kunnen worden. Zo zijn er twijfels 

over de voortgang van projecten zoals ’Zorgzame buurt’ en ’Welzijn op Recept’. 

De adviesraad benadrukt dat de druk op vrijwilligers en mantelzorgers de komende jaren zal 

toenemen en adviseert om de samenwerking met (vrijwilligers)organisaties, zoals De Zonnebloem, te 

intensiveren. Subsidiëren van vrijwilligersorganisaties is niet voldoende; er zullen ook vanuit de 

gemeente initiatieven tot samenwerking moeten worden ontwikkeld. 

In het 'Wmo beleidsplan 2025 en verder' wordt gesproken over extra gelden vanuit het IZA (Integraal 

ZorgAccoord). De adviesraad is benieuwd hoeveel geld de gemeente Stede Broec toekomt. In dit 

kader is het heel belangrijk dat de gemeente veel aandacht geeft aan de zaken die spelen in het 

sociaal domein, zoals goede huisvesting, schuldhulpverlening en jeugdzorg. De preventieve werking 

van deze zorg kan in de toekomst grote uitgaven voorkomen.  

De genoemde cliëntervaringen lijken erg positief. De adviesraad adviseert, om een vollediger beeld te 

krijgen, in de toekomst ook de ervaringen mee te nemen van mensen van wie een 

ondersteuningsverzoek is afgewezen. 

De adviesraad besluit een gematigd positief advies uit te brengen, samen met de bovengenoemde 

opmerkingen.  

Wij hopen snel uw reactie te ontvangen. 



Met vriendelijke groet,                                                                                                                                 

Namens de Wmo-adviesraad, 

Jaap Leuring, voorzitter  

 


